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Θεσσαλονίκη, 25/04/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ:    «Συντήρηση-αντικατάσταση στρατιωτικών υπηρεσιακών μέσων μεταφοράς»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα  με  ανακοίνωση  ηλεκτρονικού  τύπου  της  12ης Απριλίου  2020
(βλ...http://espeep.gr/index.php/914-hoon),  η  ΄Ενωση  Στρατιωτικών  Περιφέρειας  Ηπείρου
αναφέρεται στο μείζον θέμα μετακίνησης στρατιωτικών από και προς τις τοπικές στρατιωτικές
Μονάδες με υπηρεσιακά οχήματα, που διανύουν αποστάσεις της τάξης των 60 χλμ καθημερινώς
και  που  λόγω  παλαιότητας  και  έλλειψης  πιστώσεων,  τίθενται,  συχνά,  εκτός  λειτουργίας.
Παρόλο,  που  το  τεχνικό  προσωπικό  των  Μονάδων  καταβάλλει  κάθε  δυνατή  προσπάθεια,
προκειμένου να έχουν τα εν λόγω δυνατότητα να κινούνται, εντούτοις, σε πολλές περιπτώσεις,
αυτό δεν γίνεται κατορθωτό, με αποτέλεσμα να τίθενται πέραν ορίου επισκευής.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε  να  αποδεσμεύσετε  κονδύλια  συντήρησης-επισκευής  για  τα  οχήματα  που
διατίθενται  αποκλειστικά  για την μεταφορά του στρατιωτικού προσωπικού προς και  από τις
Μονάδες τους;

2. Προτίθεσθε, λόγω παλαιότητας των ως άνω οχημάτων, να δρομολογήσετε αντικατάσταση των
τελευταίων, είτε με άλλα σύγχρονα, είτε με προσωρινή-μόνιμη διάθεση σχετικών από άλλους
στρατιωτικούς Σχηματισμούς, όπου ενδεχομένως πλεονάζουν κάποια οχήματα;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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